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SK 0150/23/2009 
 
 

Protokół Nr XXIII/2009 
z sesji Rady Gminy 

z dnia 3 marca 2009 r. 
 
 

1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wybór Sekretarza Obrad.  
4. Sprawozdanie z pracy międzysesyjnej: 

- Przewodniczącego Rady Gminy, 
- Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
- Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
- Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
- Radnych, 
- Wójta Gminy. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem budynku mieszkalnego.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportem do majątku spółki i objęcia udziałów.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia mienia.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportem do majątku spółki i objęcia udziałów.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportem do majątku spółki i objęcia udziałów.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia środka trwałego.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kraszewo.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Ząbrowo.  
14. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
15. Komunikaty.  
16. Zatwierdzenie protokółu Nr XXII/2008 z Sesji Rady Gminy z 27 stycznia 2009 r. 
17. Zamknięcie Sesji Rady Gminy.  

 
Ad.1. 
 O godzinie 15.00 Przewodniczący Rady Gminy otworzył XXIII sesję witając 
wszystkich zgromadzonych. 
 
Ad.2. 
 Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania 
uchwał. 
Ustawowy skład rady    - 15 
Obecnych  - 12 
Nieobecnych  - 3 
 
Osoby nieobecne to: Radna Magdalena Roman, Radny Piotr Płachta, Radny Jarosław 
Szturmowski. 
 
Ad.3. 
 Na sekretarza obrad zaproponowano Panią Jadwigę Staniszewską. Za jej kandydaturą 
głosowali wszyscy radni – 12 osób za, 3 osoby nieobecne. 
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Ad.4. 
 Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby odstąpić od sprawozdań 
Przewodniczących. Za odstąpieniem głosowali wszyscy radni – 12 za. 
W tym punkcie posiedzenia przybyła Radna Magdalena Roman i Radny Piotr Płachta. 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Wójt Gminy sprawozdanie z pracy złoŜył na piśmie. 
Nikt z radnych nie wniósł uwag ani nie zgłosił zapytań. 
 
Ad.5. 
 Radna Magdalena Roman miała zapytanie czy nie moŜna by było obsadzić krzewami 
lub drzewami ścieŜki rowerowej. 
 Radna Jadwiga Staniszewska miała zapytanie czy nie moŜna by było postawić dwóch 
ławek na ścieŜce rowerowej, aby starsze osoby mogły na niej odpocząć oraz kosze do śmieci. 
 Radny Krzysztof Piekart dodał, Ŝe miał taki sam postulat od mieszkańców. 
 Radny Kazimierz Lipiec powiedział, Ŝe moŜna by było postawić jedną ławkę 
betonową. Wtedy zobaczy się co się z nią będzie działo. Czy  nie zostanie ukradziona. 
 Wójt powiedział, Ŝe niektórzy mieszkańcy nie chcą ławek, gdyŜ obawiają się, Ŝe 
młodzieŜ będzie tam przesiadywać. Zadrzewienie tez moŜe powodować strach. Poza tym to 
nie jest teren urzędu tylko kolei. ŚcieŜka jest po to, aby po niej jeździć. 
 Radna Beata Grzesik powiedziała, Ŝe jest dobrym pomysłem postawienie ławki. Poza 
tym w polu chuliganie nie będą przesiadywać, a dla osób starszych taka ławka byłaby dobrym 
rozwiązaniem. 
 Radny Stanisław Gregorkiewicz powiedział, Ŝe nie spotkał się jeszcze, aby na ścieŜce 
pieszo-rowerowej stały ławki. 
 Radna Beata Grzesik miała zapytanie czy nie moŜna byłoby od Agencji 
Nieruchomości Rolnych przejąć działki i zrobić ścieŜkę rowerową do Klecia bądź drogę przez 
Starostwo Powiatowe do Klecia. 
 Wójt odpowiedział, Ŝe w środę przyjeŜdŜa administrator z Agencji Nieruchomości 
Rolnych w Malborku Pan Groszkowski. Gmina ma zamiar przejąć wszystko co się da. Dodał, 
Ŝe Starostwo Powiatowe w Malborku przystępuje do likwidacji długu szpitala i nie mają 
pieniędzy na remonty dróg. 
 Radna Magdalena Roman miała zapytanie czy ścieŜka rowerowa nie mogłaby być 
węŜsza. 
 Wójt odpowiedział, Ŝe była robiona według określonych wymagań. Na początku ma 
szerokość 4,5 m, bo jest potzrebny dojazd do pól, a dalej juŜ 2,5 m. 
 Radna Jadwiga Staniszewska miała zapytanie czy na skrzyŜowaniu zostanie załatana 
dziura w drodze. 
 Pan Zdzisław Mikulak odpowiedział, Ŝe tak. 
 Radna Beata Grzesik powiedziała, Ŝe nie musimy robić takich szerokich ścieŜek 
rowerowych. 
 Wójt odpowiedział, Ŝe są przepisy, które szczegółowo określają szerokość ścieŜki. 
 Radny Paweł Kurkowski miał zapytanie o sens ścieŜki rowerowej do Złotowa, jak 
dalej trzeba jechać i tak drogą, bo nie ma dojazdu do samego Złotowa. 
 
Ad.6. 
 Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby nie omawiać przez pracowników 
urzędu poszczególnych uchwał, gdyŜ były szczegółowo omawiane na wspólnej komisji. 
JeŜeli pojawią się jakieś pytania, to wtedy pracownicy na nie odpowiedzą. 
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Uchwała nr XXIII/168/2009 w sprawie oddania w najem budynku mieszkalnego została 
podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. Stanowi ona 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad.7. 
 Uchwała nr XXIII/169/2009 w sprawie wniesienia aportu do majątku spółki i objęcia 
udziałów została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba 
nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.8. 
 Uchwała nr XXIII/170/2009 w sprawie przejęcia mienia została podjęta jednogłośnie. 
Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
Ad.9. 
 Uchwała nr XXIII/171/2009 w sprawie wniesienia aportu do majątku spółki i objęcia 
udziałów została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba 
nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.10. 
 Uchwała nr XXIII/172/2009 w sprawie wniesienia aportu do majątku spółki i objęcia 
udziałów została podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba 
nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.11. 
 Uchwała nr XXIII/173/2009 w sprawie zbycia środka trwałego została podjęta 
jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. Stanowi ona załącznik 
nr 6 do protokołu. 
 
Ad.12. 
 Uchwała nr XXIII/174/2009 w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości 
Kraszewo została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba 
nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Ad.13. 
 Uchwała nr XXIII/175/2009 w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości 
Ząbrowo została podjęta jednogłośnie. Za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 osoba 
nieobecna. Stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad.14. 
 Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytanie zostały udzielone w punkcie 5 posiedzenia. 
 
Ad.15. 
 Jako pierwszy zabrał głos Pan Tadeusz Burdyński, który opowiedział o remoncie 
Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu.  
 Wójt przedstawił koszty remontu GOKiS. Łączny koszt remontu wraz ze zrobieniem 
dachu nad mieszkaniami prywatnymi wynosi 210.480 zł brutto. W tym: 

− wymiana pokrycia dachowego 87 tys. zł,  
− wymiana docieplenia stropu sali widowiskowej 14.500 zł, 
− remont sali widowiskowej 15.852 zł, 
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−  wymiana posadzki 56.000 zł  
Łączny koszt 180.519 zł + 22% VAT (210.480 zł brutto). Koszt GOKiS bez remontu dachu 
nad mieszkaniami prywatnymi jest mniejszy o ok. 25.000 zł. 
 Przewodniczący Rady Gminy złoŜył Ŝyczenia kobietom w imieniu zebranych 
męŜczyzn z okazji zbliŜającego się Dnia Kobiet. 
 
Ad.16. 
 Za zatwierdzeniem protokołu z XXII sesji Rady Gminy z 27 stycznia 2009 r. 
głosowało 14 radnych, 1 osoba nieobecna. 
 
 Radna Magdalena Roman poinformowała, Ŝe dostali odpis pisma, które Pan Tadeusz 
Cymański wysłał do Wojewody Pomorskiego. Okazało się, Ŝe firma KREX nie ma 
pozwolenia na przeróbkę i sortowanie węgla. 
 Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą do radnych, aby poinformowali 
mieszkańców, Ŝe składowisko węgla nie leŜy w kwestii Wójta ani Rady Gminy, poniewaŜ 
firma KREX znajduje się na terenie PKP. 
 
Ad.17. 
 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący zamknął XXIII sesję Rady 
Gminy o godzinie 15.50. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Golińska 
 
 
 
Sekretarz obrad     Przewodniczący Rady Gminy 
Jadwiga Staniszewska             Jan Pawlina 
 


